
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2009. április 08-án 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző, 
    Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről, 
    Garaj Dániel jegyző. 
 
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Virág Imréné képviselő Asszonyt és Vass András képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 

1. Közfoglalkoztatási terv elfogadása 
  Előadó: jegyző 
 
  2. Szociális rendelet módosítás 
  Előadó: jegyző 
 
  3. Közbeszerzési terv elfogadása 

Előadó: jegyző 
 
5. Indítványok, javaslatok 

 
 
1./ napirendi pont: Közfoglalkoztatási terv elfogadása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az első napirendi pont anyaga a meghívó 
mellékleteként kiküldésre került. El kell fogadnia a Képviselő-testületnek is. Előzetesen 
véleményeztetni kellett az ózdi Munkaügyi Központtal, mely vélemény már meg is érkezett a 
hivatalhoz.  
Ismertette a munkaügyi központ előzetes véleményezését, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.  
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A közfoglalkoztatási tervet április 15-ig el kell fogadnia a testületnek és meg kell küldenünk a 
Magyar Államkincstárnak, hogy a a normatívára igényt tarthassunk. A tervet elfogadásra 
javaslom. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Úgy gondolom, hogy az előterjesztésben mindent leírtam, szóban 
nem kívánok kiegészítést tenni. 
 
Hajdu Gábor: Annyit fűznék még hozzá, ha bárkinek feltűnt volna, hogy meglehetősen túlzott 
létszámokkal terveztünk a foglalkoztatottakat nézve, akkor az nem jelent gondot, ezt azért így 
csináltuk, mert ha alulterveztünk volna, akkor utána már nem lenne lehetőség további 
normatíva kérésére. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
23/2009. (IV.08.) számú Határozat 
 
Tárgy: Közfoglalkoztatási Terv elfogadása 
 
Bánréve település Önkormányzati Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 37/A.§ (1) bekezdése alapján 2009. évre a melléklet 
szerinti formában és tartalommal határozza meg a település Közfoglalkoztatási Tervét. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Tervben foglalt feladatok 
végrehajtása érdekében eljárjon, illetőleg kötelezi az elfogadott Közfoglalkoztatási Tervnek 5 
napon belül való megküldésére a Kincstár illetékes Igazgatósága részére. 
 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
Határidő: 5 nap és folyamatos 
 
2. napirendi pont: Szociális rendelet módosítás 
 
Hajdu Gábor: Az anyag a meghívó mellékleteként kiküldésre került. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az előterjesztésben leírtam a rendelet módosítás okát. Az utóbbi 
időben már többször módosítottuk a szociális rendeletünket. Ismeretes, hogy a rendszeres 
szociális segélyezett fogalma teljesen más lett, mint eddig volt. Az lehet rendszeres szociális 
segélyezett, aki egészségkárosodott (50%-os munkaképesség csökkent, 67%-os 
munkaképesség csökkent), vagy aki 55. életévét betöltötte, vagy 14 év alatti kiskorú 
gyermeket nevel – feltéve, hogy a családban élő gyermekek valamelyikére tekintettel más 
személy nem részesül a Cst. szerinti gyermekgondozási támogatásban, gyermekgondozási 
díjban, terhességi gyermekágyi segélyben – és a gyermek ellátását napközbeni ellátást 
biztosító intézményben nem tudják biztosítani. A finanszírozás kérdése más, 10% az 
önkormányzat önereje. Ezért kell az együttműködést a szociális rendeletben szabályozni. A 
RÁT-osok esetében 20% az önkormányzat önereje, ezt törvény szabályozza. Együttműködési 
kötelezettségük van a putnoki VESZK családsegítővel. Le van szabályozva, hogy ha 
megszegi az együttműködési kötelezettségét, akkor milyen szankciókat kell alkalmazni, és le 
van szabályozva a hivatali eljárásrend. 
 
Virág Imréné: Megvannak-e a putnoki központnál ehhez az emberek? Ki fogja ezeket a 
feladatokat ellátni? 
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Tóthné Mustos Beatrix: Ők, a VESZK. Nekünk csak annyi maradt, hogy a segélyt adjuk. 
 
Virág Imréné: Régen le kellett volna ezt szabályozni, de sose késő. Ez nem lesz könnyű 
munka, a tartalmat később meglátjuk és reméljük, hogy jobb lesz. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Mi végrehajtjuk amit a törvény előír. A többi, a szociális 
szakemberek dolga.  
 
Virág Imréné: Ez már teljesen kistérségi alapon megy? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Mi családgondozó szempontjából Putnokhoz tartozunk. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat.  
Bánréve Község Képviselő-testülete 10 igen szavazattal megalkotta az 5/2009. (IV.08.) 
rendeletét, a szociális igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 8/2007. (VI.19.) rendeletének módosításáról 
 

Bánréve Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
5/2009.(IV.8.) rendelete 

a szociális igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről 
és a gyámügyi igazgatásról szóló 

8/2007.(VI.19.) rendeletének módosításáról  
 
Bánréve  Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló többször módosított 1993. évi III. tv.  m37/D. § (3) bekezdésében 
(továbbiakban: Sztv.), valamint a 132. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a a 
szociális igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 8/2007.(VI.19.) rendeletét (továbbiakban: R) az alábbiak szerint módosítja. 
 

1. §. 
 

A R. 6 §-ának helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
(1) Az önkormányzat jegyzője az aktív korúak ellátását a szociális 

törvényben és a végrehajtási rendeletekben meghatározott feltételek 
mellett és módon állapítja meg. 

 
(2) Az Sztv. 37/B. § (1) bekezdésének b) - c) pontjaiban meghatározott 

személy ( az az aktív korúak ellátására jogosult személy, aki az 
ellátásra való jogosultság kezdő napján az 55. életévét betöltötte, vagy 
14 éven aluli kiskorú gyermeket nevel- feltéve, hogy a családban élő 
gyermekek valamelyikére tekintettel más személy nem részesül a Cst. 
szerinti gyermekgondozási támogatásban, gyermekgondozási díjban, 
terhességi gyermekágyi segélyben – és a gyermek ellátását napközbeni 
ellátást biztosító intézményben nem tudják megoldani.) a részére 
megállapított rendszeres szociális segély folyósításának feltételeként a 
helyi önkormányzat által kijelölt szervvel köteles együttműködni. 
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(3) Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő – Testülete az (2) 
bekezdésben megállapított együttműködésre a VESZK Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat Putnok, Tompa M. u. 33. (a továbbiakban: 
Családsegítés) intézményi egységét jelöli ki. 

 
(4) Az aktív korúak ellátására jogosult rendszeres szociális segélyezett 

köteles 
a) az aktív korúak ellátásának megállapításáról szóló határozat 

jogerőre emelkedését követő 15 napon belül a Családsegítést 
felkeresni és nyilvántartásba vetetni magát, 

b) írásban megállapodást kötni a beilleszkedést segítő program 
megvalósítására a nyilvántartásba vételtől számított 60 napon 
belül, 

c) részt venni az egyéni élethelyzetéhez igazodó, beilleszkedést 
segítő program kidolgozásában, 

d) teljesíteni a beilleszkedést segítő programban vállaltakat, 

e) közreműködni a Családsegítés munkatársaival és velük 
folyamatosan kapcsolatot tartani. 

 
(5) A Családsegítés által biztosított, beilleszkedést segítő programok 

típusai: 
a) életmódot formáló egyéni és csoportos foglalkozás, 

b) mentálhigiénés egyéni és csoportos foglalkozás, 

c) egyéni készség- és képességfejlesztő foglalkozás, 
 
d) életvezetési tanácsadás, 

e) személyiségfejlesztő, kommunikációs tréning 

f) képzési, átképzési program, 

g) álláskeresési készségek erősítését célzó csoportos foglalkozás, 

h) munkavégzésre felkészítő és integráló program, 

i) a felajánlott és az iskolai végzettségnek megfelelő oktatásban, 
képzésben történő részvétel, különösen az általános iskolai 
végzettség és az első szakképesítés megszerzése. 

 
 (6) Az (2) bekezdésben meghatározott személy az együttműködési 

kötelezettségét megszegi, ha a (4) bekezdésben felsorolt 
kötelezettségek bármelyikét nem teljesíti. 

 
(7) Az együttműködési kötelezettség megszegése esetén a Családsegítés 

munkatársa: 

a) három munkanapon belül írásban, vagy személyesen megkeresi az 
együttműködésre kötelezettet, 

b) megvizsgálja a mulasztás okát 
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ba) és amennyiben a kötelezett önhibáján kívül nem tett 
eleget kötelezettségének, megkezdi, illetve folytatja vele 
az együttműködést, 

bb) amennyiben a kötelezett önhibájából nem tett eleget 
kötelezettségének, soron kívül értesíti a jegyzőt az 
együttműködés létrejöttének elmaradásáról, illetve 
megszegéséről. 

 
          c) Az együttműködési kötelezettség megszegésének okát a  
              kötelezett nyolc napon belül igazolhatja. 
 
(8) Meg kell szüntetni az aktív korúak ellátására való jogosultságát annak 

a rendszeres szociális segélyben részesülő személynek, aki a 
rendszeres szociális segély folyósításának időtartama alatt a  

 
Családsegítéssel fennálló együttműködési kötelezettségét neki felróható 

okból két éven belül ismételten megszegi. 
   
      ( 9 ) Az közfoglalkoztatással kapcsolatos ügyintézés, és az ellátás folyósításának    
             ügyintézése: 
 

a) A közcélúak foglalkoztatásával kapcsolatos munkaügyi feladatokat a 
Polgármesteri Hivatal településüzemeltetési ügyintézője látja el. Az ügyintéző a 
változást követő 3 

            napon belül értesíti a szociális ügyintézőt: 
                 -   a munkaviszony létrejöttéről, 
                 -   a munkaviszony létre nem jöttéről, 

           -   a munkaviszony munkáltató általi rendkívüli felmondással való   
               megszüntetéséről. 
 

            b)  A szociális ügyintéző a határozathozatalt követő 3 napon belül értesíti a pénzügyi 
                 ügyintézőt  az ellátásban részesülőt megillető tört havi ellátás összegéről. 
 

2.§. 
 

(1) Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba. Rendelkezéseit a folyamatban lévő 
ügyekre is alkalmazni kell. 

(2) Hatálybalépésével egyidejűleg hatályát veszti Bánréve Községi Önkormányzat 
Képviselőtestületének a szociális igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek 
védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 8/2007.(VI.19.) rendelete 6.§-a. 

 
 
 
 
Hajdu Gábor József      Tóthné Mustos Beatrix 
      polgármester             megbízott jegyző 
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3. napirendi pont: Közbeszerzési terv elfogadása 
 
Hajdu Gábor: Az anyag az ülés elején kiosztásra került. 2009. évben ezt az egy beruházást 
tudjuk tervezni. Már a felhívás is megjelent. Ha valami esetleg időközben lenne, akkor a 
felhívást is módosítani fogjuk. Ezt a tervet javasoljuk elfogadásra, ami időközben 
módosítható lesz, ha az élet úgy hozná. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
24/2009. (IV.08.) számú Határozat 
 
Tárgy: Közbeszerzési terv elfogadása 
 
Bánréve Önkormányzatának Képviselő-testülete 2009. évre vonatkozóan a határozat 
mellékletét képező közbeszerzési tervet hagyja jóvá. 
Felhatalmazza a polgármestert a terv kihirdetésére. 
 
Határidő: 2009. április 15. 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
Bánréve Község Önkormányzatának 2009. évi összesített közbeszerzési terve 
 
 

 

Megnevezés 

 

Tárgya 

 

Közbeszerzés 

fajtája 

 

Összeg 

 

Közbeszerzési 

törvény szabálya 

 

 

Óvoda bővítése, 

felújítása és 

akadálymentesítése 

 

 

 

 

Építési 

beruházás 

kivitelezése 

 

 

Nyílt eljárás 

 

 

95.615.000,-Ft

 

 

2009. 03. 31-ig 

hatályos 

rendelkezés szerint 

 

 

Óvoda bővítése, 

felújítása és 

akadálymentesítése 

 

 

 

 

Eszközbeszerzés

 

 

Nyílt eljárás 

 

 

7.916.667,-Ft 

 

 

2009. 04. 01. után 

hatályos 

rendelkezés szerint 
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4. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Intézményfenntartó társulási megállapodás módosítása 
 
Hajdu Gábor: A közös intézményfenntartó társulással, a Serényfalvai Móra tagiskola 
működésével, költségvetésével kapcsolatosan már többször merültek fel problémák az utóbbi 
időben. Ezért került sor a meghívó mellékleteként kiküldött anyag elkészítésére. Amikor 
megegyeztünk Serényfalvával a tagiskolával kapcsolatosan látszott, hogy más források állnak 
rendelkezésre, mint pl. Sajópüspöki esetében. Úgy látszott, hogy az ÁMK minuszát több 
millió forinttal csökkentheti a tagiskola belépésével járó normatíva. Ezért vállaltuk pl. a 
közüzemi számlák fizetését is Serényfalva esetében külön megállapodások megkötésével. A 
megkötött megállapodások módosításra szorulnak. Ezeket a javításokat, amiket itt most 
javasolunk, kell elfogadnia Serényfalva, Hét, Sajópüspöki Képviselő-testületének is. Nem 
lehetséges a továbbiakban, hogy maguknak csinálják a költségvetést, ahogy nekiindultunk. Mi 
a megállapodás szerint végeztük a munkánkat, Serényfalva úgy gondolta, hogy ne maradjon 
nekünk annyi millió, így elkezdték még szórni a pénzt. Közben kiderült, hogy Ózdon a 
társulásnál elszámolták a normatívánkat két millió forinttal. A Sajópüspöki tagintézményre 
már tavaly is ráfizettünk. Az okok tarthatatlanok, ezért gondoltuk úgy, hogy mi tegyük meg 
ezt a javaslatot. A költségvetést mindhárom település Képviselő-testületének is el kell 
fogadnia. Ha az idei költségvetés nincs meg, akkor a tavalyival lehet továbbmenni, de akkor 
van olyan normatíva, amit nem kapunk meg. Egyeztetést folytattunk már Serényfalva 
jegyzőjével és polgármesterével is. A kiküldött anyag szerinti módosításokat javasoljuk 
eszközölni a megállapodásban. A közös ülésen történő döntéshozatal mindenképp 
elkerülhetetlen. Nincs nagy gond, ezek technikai kérdések, amit az élet hozott. Praktikus 
javaslatok. El kell indulni minél előbb a módosítás felé. A normatíva jelentősen meg lesz 
terhelve, annál is inkább, mert megnyertük az iskolabuszt. Erről a későbbiekben még szólni 
kívánok. Ezekkel az előterjesztésben foglalt sarokpontokkal javaslatot kell tennünk 
Serényfalva, Sajópüspöki, Hét Képviselő-testülete felé, és úgy gondolom, hogy nyárra tető alá 
lehet hozni a dolgot. Sajópüspökivel még külön is kell tárgyalni. Mindkét Sajópüspöki 
tagintézmény ráfizetéses. A Sajópüspöki Önkormányzat véleményét még nem ismerjük. A 
feladat tulajdonképpen az övé, a gyereklétszám pedig nagyon kevés. Le kell ülni tárgyalni, 
erre rövidesen sor kell kerüljön. 
 
Bán János: Az iskolával kapcsolatosan utánanéztem a dolgoknak. Úgy néz ki a dolog, hogy a 
napközis nevelő a munkaügyin keresztül van alkalmazva, így az 50% visszajön nekünk. 
Ahogy utánanéztem, akkor még mindig nem ráfizetéses a tagiskola, mintegy 300 ezer forint 
pluszt jelent. 
 
Hajdu Gábor: Nem egészen így van ez. Az óvodánál azonban nagy a baj. Azt is figyelembe 
kell venni János, hogy jövőre már lehet, hogy nem lesz járható út ez a pályakezdős megoldás, 
mert már nem lesz rá mód a törvényi változások miatt. Egyáltalános nem biztos, hogy lesz 
pályakezdő.  
 
Elekes Péter: Kérdés, hogy a törvény mennyire szabályozza az együttműködést.  
 
Hajdu Gábor: Mindenre külön megállapodást kötöttünk Serényfalvával. A törvény a kötelező 
feladatot leírja, aztán nekünk a gyakorlatban tudnunk kell ellátni a feladatot. Korábban volt 
egy csomó ösztönző normatíva, ami már egyre kevesebb. Olyan megállapodást kötöttünk 
Sajópüspökivel, hogy a személyi rész a miénk, ő tartja fenn az épületet.Ha a normatíva nem 
fedezi, azt mondtuk, hogy visszatérünk rá, hogy hajlandó-e kiegészíteni. Mindenhol a 
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sajátosságokat kell figyelembe venni. A tagóvoda nem is kötelező dolog, hogy tagóvoda 
legyen. A törvény nem húz rá kabátot, mert mind más és más. Egyik befogadó település sem 
köt olyan megállapodást, hogy a befogadó település eltartja a másik minuszát. Az iskolánál 
még úgy ahogy működik a dolog. Ha 0-ra kihozzuk a pénzügyi részét, akkor sincs az itt 
végzett munka kifizetve.  
 
Vass András: Döcögőssé kezd válni ez a dolog, már korábban is többször esett róla szó. Van-
e arra lehetőség, hogy valaki kiszálljon ebből. 
 
Hajdu Gábor: Igen van rá lehetőség, de három évig ennek működnie kell, mert akkor a kapott 
normatívák jelentős részét vissza kell fizetni. Három év után március 31-ig kell kimondani, 
ahhoz, hogy szeptember 01-től megszűnjön. Leghamarabb 2011-ben, esetünkben. Nyugodt 
tárgyalások kellenek a felmerült problémák kezelésére. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A megszüntetéshez március 31-ig kell meghozni a döntéseket. Meg 
lehet szüntetni a társulást, de olyan véleményeket kell beszerezni, mint az alapításkor. 
Szakértőt is be kell  vonni, és jól meg kell indokolni. Nem ez kell legyen a célunk. Olyan 
megállapodást kell kötni, ami működőképes. Ez úgy tűnik, hogy nem volt az, ezt így nem 
lehet csinálni. Majd lesz belőle valami, meglátjuk, hogy működőképes-e a társulás, tudunk-e 
így működni. A lényeg az, hogy a feladat úgy legyen ellátva, ahogy kötelezően elő van írva. 
 
Bán János:  A Sajópüspöki tagiskolát addig mindenképpen fenn kell tartani, amíg 30 gyerek, 
vagy fölötte van a létszám. Ott a gyermekek túlnyomó többsége 3H-s. Az a véleményem, 
hogy a gyermek számára is jobb, ha otthon, a lakóhelyén, a lakókörnyezetében 
szocializálódhat alsó tagozatban. 
 
Virág Imréné: Korrektül meg kellene állapodni. Az első intézményfenntartó társulásra én még 
emlékszem, az a Varga Endrés együttműködés, az sem volt egyszerű dolog. Ezekben az 
esetekben elsősorban a gyermekek érdekét kell nézni, aztán figyelembe kell venni a szülők 
véleményét, és úgy ott próbáljanak megegyezni. Senki ne kívánja azt, hogy a másik 
önkormányzat tartsa el. Ezt be kell látni, tartom annyira értelmesnek őket.  
 
Hajdu Gábor: Az előterjesztésben benne van, hogy az anyag megküldésre kerül nekik két 
héttel előtte, a javaslat itt legyen, ha e szerint elfogadja akkor rendben van. Ezt a döntést is 
célszerű lenne közös ülésen meghozni. Az biztos, hogy ezek az ülések esti órás ülések 
lesznek, a közös időpontokról egyeztetni fogunk a társult településekkel. 
 
Garaj Dániel: Azt látni kell, hogy bármilyen körültekintően is jár el az ember, egy ilyen 
társulási megállapodás megkötésénél, mindent leírni nem lehet. Ezt az élet hozza, a 
változásokat követni kell. A költségvetést és a zárszámadást csak együttes ülésen lehet 
tárgyalni, hiszen nem abban a csónakban ülünk. A megállapodásokat körültekintően kell 
megkötni, az elvek és a tartalom összhangban kell legyenek. 
A törvényben azt írják le, hogy mit kell tartalmaznia a megállapodásnak, a fő elveket írja elő. 
Együtt kell elfogadni az elveket, és mindenkinek be kell tartani a megállapodásokat. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
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25/2009. (IV.08.) számú Határozat 
 
Tárgy: Intézményfenntartó társulási megállapodás módosítása 
 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Általános Művelődési Központ 
fenntartására Serényfalva, Hét, Sajópüspöki Önkormányzatokkal megkötött 
intézményfenntartó társulási megállapodást (továbbiakban megállapodás) az alábbiak szerint 
módosítja: 
 
A megállapodás 5.2. pont 3. bekezdése helyébe az alábbi szövegrész lép: 
Az intézmény koncepcióját, tárgyévi költségvetését, a költségvetés módosítását a gesztor 
önkormányzat Képviselő-testületének javaslata alapján együttes testületi ülésén fogadják el a 
megállapodásban érintett önkormányzatok Képviselő-testületei. 
 
A megállapodás 5.2. pontjának 4. bekezdése helyébe az alábbi szövegrész lép: 
A javaslatok elkészítéséhez Serényfalva önkormányzatának Képviselő-testülete az előző 
bekezdésben meghatározott feladatok elfogadásának jogszabályban meghatározott határideje 
előtt legalább 15 nappal adatokat szolgáltat a tagintézménye külön megállapodásban foglalt 
közüzemi költségekről. 
 
A megállapodás 5.2. pontjának 5. bekezdése hatályát veszti. 
 
A megállapodás VI. fejezetének első bekezdése helyére az alábbi szövegrész lép: 
A Képviselő-testületek a Társulást, a közös fenntartású intézmény működését, költségvetését 
érintő döntéseiket – előzetesen egyeztetett időpontban – együttes üléseken hozzák meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
b./ Iskolabusz üzemeltetés 
 
Hajdu Gábor: Az ózdi társulás megnyerte az iskolabuszt, amely hozzánk kerül. Egy 22 
milliós, 2 éves, 28 személyes, ISUZU buszról van szó. A tulajdonosa a többcélú, a központja 
Bánréve lesz, teljes jogkörrel. Minden kiadás és bevétel is a miénk, ami ezzel jár. Még nincs 
üzemeltetési szabályzata. A pályázat előírja, hogy hasznot nem lehet vele termelni, minden 
ami bevétel a használatból, azt vissza kell fordítani a busz karbantartására, fenntartására. Egy 
bevételi forrása lesz, kiadható közösségi célokra. Ez a busz természetesen kiadást jelent 
számunkra. Érdeklődtem, az ózdi buszra, mintegy 3 millió forint a kiadás évente. Ezt a 3 
millió forintot a ki kell gazdálkodnunk, melynek egyik bevételi oldala a bejáró tanulók 
normatívája. Ezzel számolni kell a következőkben. Az engedélyeztetésben az ózdiak 
segítenek. 
 
Bán János: Ez mennyi idő alatt intézhető? 
 
Hajdu Gábor: Körülbelül – véleményem szerint – egy hónap átfutási idő kell. 100,-Ft/km a 
díja, így lehet tudni, hogy mennyit kell szedni pl. az osztálykirándulásokra. Kérdés, hogy ki 
vezesse? Egy sofőrt keresni kell rá majd, akit alkalmazni kell. Én Tóth Jánosra, vagy Szimel 
Gáborra gondoltam. Fel kell venni velük a kapcsolatot. A bevételt tehát, rá kell majd költeni a 
buszra. Az üzemeltetési szabályzatot el fogjuk készíteni. Tárgyalásokat folytatok, hogy 5 év 

 9



elteltével 0,-Ft-ért legyen a mi tulajdonunk. Ezt a 28 településsel is el kell fogadtatni. A 
tárgyalások előrehaladottak, úgy tűnik, hogy sikerülni fog.  
 
Ujváry Ferenc: Menetrend szerinti feladata lesz minden nap? 
 
Hajdu Gábor: Igen, Bánréve-Putnok-Serényfalva-Hét települések között ő hordja a 
gyerekeket. A hónap végén tartandó testületi ülésen remélem már konkrétumokat fogok tudni 
mondani.  
 
Bán János: A busszal kapcsolatos kötelezettségeket mi vállaljuk, mint üzembentartó. 
 
Révay István: Serényfalvának is el kell fogadnia. 
 
Hajdu Gábor: Ott ez biztos el lesz fogadva. 
 
Garaj Dániel: Az Ózdról történő átvételre is megállapodás kell. 
 
Hajdu Gábor: A társulás nyerte meg ezt a buszt a 3 település gyermekeinek bejárásához. Mi 
az üzembentartók leszünk, teljes felelősséggel. Bánréve lesz az üzembentartó, nem a társulás. 
 
Garaj Dániel: Ennek a dolognak még csak kiadási oldala van, plusz semmi nincs, illetve a 
gyerekek bérlettérítése. 
 
Bán János: Ez még tőlünk viszi el a pénzt, ez nem jó. 
 
Hajdu Gábor: Tavaly Ózdon 600 ezer forint plusz bevétel lett, amit természetesen az előírás 
szerint rá lett költve. Ha ez kimunkálásra került, természetesen módosítani kell majd a 
költségvetést. A menetrend kimunkálása is egyeztetést kíván. Mi az üzembentartást vállaljuk. 
 
Révay István: Tanítási napokon nem mehet a busz kirándulni, vagy bárhová. 
 
Bán János: Szeptember 01-től csak hétvégén mehet, vagy délután külön programra. 
 
Hajdu Gábor: A sorfőrt lehet megbízással, vagy közalkalmazottként alkalmazni. Nyári 
időszakban persze csak megbízással alkalmazzuk. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
26/2009. (IV.08.) számú Határozat 
 
Tárgy: Iskolabusz üzemeltetés 
 
Képviselő-testület az iskolabusz ügyében elhangzott tájékoztatót elfogadja.  
Utasítja a polgármestert, az ezzel kapcsolatos feladatok elvégzésére. 
 
Határidő: folyamatos  
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
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c./ Iskola takarítási szerződés módosítás 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A költségvetés tárgyalásakor esett arról szó, hogy 
az iskola takarítási szerződésre a közcélú dolgozók munkába állásakor vissza fogunk térni. 
Akkor emelni javasolta bizottság a vállalkozó által javasoltak szerint a munka díját. A közcélú 
foglalkoztatottak április 01-től munkába álltak. A szerződésben eddig m2-re volt megállapítva 
a takarítási díj. Megállapodtunk, hogy a régi iskola 3 tanterme is belekerül, valamint a 
védőnői helyiség takarítása is, ő ad minden eszközt a munkálatokhoz és mi biztosítunk 
közcélú foglalkoztatottakat a munkavégzéshez. A havi átalánydíj így 300 ezer forintról, 160 
ezer forintra csökkent. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
27/2009. (IV.08.) számú Határozat 
 
Tárgy: Iskola takarítási szerződés módosítás 
 
Képviselő-testület a Hlavina Kft. 3600 Ózd, Vasvár út 82. III/3. szám alatti vállalkozó 
szerződés módosítási ajánlatát elfogadja. 
A szerződés módosítás aláírható. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
d./ Tompa utcai lakosok beadványa 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Tompa M. utcai lakosok által benyújtott kérelmet, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Megkerestük a problémával a rendőrséget, ők sajnos nem 
tudnak segíteni. Úgy tűnik, hogy lassító borda lenne a megoldás. Javaslom, hogy kerüljön 
megvizsgálásra ez a lehetőség. Serényfalván kialakításra kerültek ilyen lassító bordák, azt 
meg fogjuk nézni. 
 
Révay István: Már korábbi Képviselő-testületi ülésen szorgalmaztam többször, hogy a 
Kossuth L. utca régi határ felé eső szakaszán is felmerültek hasonló problémák, ott is meg 
kell vizsgálni ennek a lehetőségét. Állítólag ti már többször körül is jártátok ezt a témát. 
Egyébként én támogatom a kérést az aláírásom nélkül is. 
 
Hajdu Gábor: Tudjuk, persze, hogy ott is vannak problémák. 
 
Révay István: Én támogatom a Tompa utcai lakosok kérését is, de a Kossuth Lajos utca régi 
határ felé vezető részére is fel kellene fektetni 3-4 bordát. Meg lehet és meg kell nézni, hogy 
hány autó megy el ott nap mint nap, és milyen sebességgel. 
 
Hajdu Gábor: Jegyzővel már beszéltünk erről. A Kossuth Lajos utca ezen szakasza, a temetői 
árok is KPM tulajdon. Bejárást már szerveztünk, aminek nem igazán lett eredménye, meg 
fogjuk írni a következő levelet.  
 
Vass András: Ne feledkezzünk meg a Szabadság utcáról, mert ott már szinte nincs is aszfalt, 
csak kátyú van. 
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Kozma Lászlóné: Jól meg kell ezt gondolni, mert ha ezt elkezdjük, akkor ennek biztos lesz 
folytatása. Én nem vagyok ellene, de nagyon gondoljuk meg, mert ezután számíthatunk rá, 
hogy több ilyen kérés is érkezni fog, mert ezek a problémák más utcákban is előfordulnak. 
 
Ujváry Ferenc: Örülök, hogy előkerültek ezek a problémák, mindenképpen meg kell vizsgálni 
a lehetőségeket. Távolabb kellene nézni, és attól tartok, hogy a lassító borda nem fogja 
megoldani a problémákat. Ismerem ezt a megoldást, a lassító bordának és a gyorsan haladó 
járműnek égtelen pufogó hanghatása lesz, utána lehet, hogy az lesz a baj. Valamilyen 
megoldást mindenképpen kell keresni. Körül kell járni más lehetőségeket is, és hogy minek 
mennyi a költségkihatása.  
 
Garaj Dániel: Én Évával értek egyet. Ha egyet megcsinálunk, akkor az precedens értékű lesz. 
Nem értek egyáltalán egyet ezzel a dologgal. Az utca azért van, hogy használják, járjanak 
rajta. Nem tudom, hogy azt a pénzt, amibe ez kerül, valóban ilyen dolgokra kell-e fordítani. 
 
Ujváry Ferenc: Természetesen az érintett utcákban lakóknak is megvan a lehetősége, hogy 
megoldást találjanak. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen, 2 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 
28/2009. (IV.08.) számú Határozat 
 
Tárgy: Tompa utcai lakosok beadványa  
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az érintett Tompa Mihály és Kossuth Lajos utcák 
esetében kerüljön megvizsgálásra a lassító borda felfektetésének lehetősége, ennek 
költségvonzatának körüljárásával. 
Felhatalmazza a a polgármestert az ezzel kapcsolatos lépések megtételére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
Virág Imréné: Szeretném megtudni, hogy a gyógyszertár zárva tartása, illetve ez a most 
fennálló állapot miért van? 
 
Hajdu Gábor: A putnoki anyagyógyszertár bezárt. Úgy tudom, hogy gyógyszerész probléma, 
gyógyszerész hiány van. Borikával beszéltem, keresik a megoldást. Egy áthidaló megoldás 
működik. Úgy tudom, hogy a területi jogért folyik a küzdelem, de az olyan mint egy kőbe 
vésett dolog. Szeretnék azt teljesen megszerezni, de ez nem egyszerű dolog, évek is 
eltelhetnek. Mindenképpen megoldást kell találni, mert a jelen helyzet tarthatatlan. Kért tőlem 
Borika egy négyszemközti megbeszélést.  
 
Elekes Péter: Ebbe az önkormányzatnak nincs beleszólása? 
 
Hajdu Gábor: Ebbe az önkormányzatnak semmi beleszólása nincsen.  
 
Virág Imréné: Ha nem működik, akkor miért nem vonják vissza az engedélyt? 
 
Kozma Lászlóné: Most már be se mehet Katika a helyiségbe. 
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Elekes Péter: Ezzel megint az idősek vannak sújtva. 
 
Virág Imréné: Erre minél hamarébb keresni kell megoldást, kerüljön sor akkor arra a 
négyszemközti megbeszélésre.  
 
 
Révay István: Nekem lenne egy kérdésem. Itt vannak április 01-től a közcélú 
foglalkoztatottak, és én a faluban mindenhol szemét kupacokkal találkozok. Miért van ez így? 
Ezeket a kupacokat pedig szétfújja a szél, vagy szétrugdossák. Máshol ezt úgy oldják meg, 
hogy reggel vételez a dolgozó egy kukát és viszi magával.  
 
Hajdu Gábor: Így fogják csinálni itt is. 
 
Elekes Péter: Külterületen is szerveződhetne ilyen munka. 
 
Hajdu Gábor: Az intézményeknél, a falu között még nem sok tennivaló van, de nehogy azt 
gondoljuk, hogy nagy dolog fog történni. 
 
Révay István: Akkor minek? 
 
Hajdu Gábor: Kevesebbe kerül a foglalkoztatás, mint a segély kifizetése. 
 
Virág Imréné: Dícséretükre legyen mondva, hogy ezek az emberek legalább gereblyézni 
tudnak. 
 
Tóth Csabáné: A járdát is rakják rendesen. 
 
Elekes Péter: A Móricz utcában lesz járda átrakás? 
 
Hajdu Gábor: Igen, lesz. 
 
 
e./ Bán János terembérlet kérelme 
 
Hajdu Gábor: Bán János képviselő Úr egy kérelmet nyújtott be. Ismertette a kérelmet, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Bán János: A lányom ballagása lesz, nagyon sokan leszünk, otthon gondot okozna, nem is 
lenne megoldható igazán. 
 
Vass András: Részemről semmi akadálya. 
 
Ujváry Ferenc: Én is javaslom, hogy biztosítsuk térítésmentesen a termet arra az időre. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
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29/2009. (IV.08.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bán János terembérlet kérelme 
 
Képviselő-testület Bán János 3654 Bánréve, József A. u. 79 szám alatti lakos részére, 
kérelmére  2009. április 30-án térítésmentesen biztosítja 18.00-21.00 óráig az iskola étkezőjét. 
 
Határidő: április 30. 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel. Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                   mb. jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 
 

     Virág Imréné                                                   Vass András    
        képviselő                            képviselő 
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